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Szatzger Martin
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Sziasztok!
Szatzger Martin vagyok, a BME 

Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karának 
negyedéves közlekedésmérnök hallgatója. A 
közéleti tevékenységeimet a Kari Diákjóléti 
Bizottságban kezdtem, majd onnan a Hallgatói 
Képviseletben folytattam. Két évvel ezelőtt, 2022 
májusától a gazdasági felelős pozíciót töltöttem 
be a képviseletben, 2023 március elejétől kezdve, 
decemberig Egyetemi Hallgatói Képviselőként 
tevékenykedem a HK-ban. Decemberben, az 
előző időközi tisztújtó szavazáson leadtam Elnöki 
pályázatom, ahol bizalmat szavaztatok nekem 
és azóta Elnökként tevékenykedem a KJK HK-
ban.

Gazdasági felelősként főbb szervezői 
pozícióban vettem részt, mint a 2022-es 
Gólyatábor, Kari Bál és a tavalyi Kari Napok 
szervezése. A rendezvények mellett az általános 
tevékenységeimet tekintve igyekeztem a 
pozíciót minél transzparensebbé tenni, illetve 
a képviselet gazdaságai lábait minél stabilabbá 
tenni. Gazdasági felelős létem alatt sikerült stabil 
kapcsolatot kialakítani a Műegyetemi Hallgatói 
Kft. több munkatársával, melynek egyébként 
eredménye, hogy még a mai napig is jó viszonyt 
ápolhatok velük és partnerként tekintünk 
egymásra.

Tavaly március közepétől az Egyetemi 
Hallgatói Képviseletben tevékenykedtem. Az 
EHK-ban eltöltött időszakom alatt sikerült 
belelátnom az egyetemi működésbe és a többi 
HK működésébe is. Sikerült meglátnom azokat 
a dolgokat, melyeket itthon nem biztos, hogy 

olyan hatékonyan végeztünk, mint más HK-k és 
ebből tudtam ötleteket meríteni. Az EHK-ban 
Sport és rendezvény felelősi pozíciót töltöttem be, 
ahol sikerült a kapcsolati tőkémet növelnem. Az 
Egyetemi Sportnap főszervezője is voltam, amin 
több mint 1500 hallgató vett részt. Az EHK-ban 
bizalmat szavaztak nekem a Szenátusi delegált 
pozícióra, itt sikerült belelátnom az egyetemi 
döntéshozásba és az Egyetemet kívülről érintő 
eseményekbe.

A KJK HK-ban az EHK delegáltak feladatai 
közé tartozik, hogy részt vegyenek a Képviselet 
menedzselésében. Előző Elnök mellett 
rengeteget tanulhattam a belső működésről és 
ekkor gondolkodtam el azon, hogy szívesen 
kipróbálnám magamat az Elnöki pozícióban, 
ezáltal a képviselet menedzselésében. 
Decemberben bizalmat szavaztatok nekem 
és azóta ezt a pozíciót és szerepet töltöm be az 
egyetemi és kari létben.

Az egyetem jelenlegi helyzete kihívásokkal 
teli. Ahogy decemberben is írtam, sajnos az 
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egyetemi problémák már nem csak a vezetőségi 
körökben érezhetőek, hanem már a hallgatói 
mindennapokra is kihatnak. A finanszírozás 
hiánya az egyetemi lét minden területén látható. A 
kollégium és az egyetemi infrastruktúra állapota 
mindenkinek szembetűnő, az ösztöndíjak 
mértékét mindenki látja. Ezekkel a kihívásokkal 
kell jelenleg szembenéznie a HÖK rendszernek. 
A hallgató rendszer akkor erős, ha egységben van 
és ezt fontos mutatni a többi egyetemi szereplő 
felé. 

December óta rengeteg mindent sikerült 
közös munkával elérnünk a HK-ban. Ennek 
legszembetűnőbb produktuma elnöki oldalról 
talán a mostani Hallgatói Szavazásra előterjesztett 
Szervezteti és Működési Szabályzat (SZMSZ), 
mely az elmúlt fél év közös munkájának az 
eredménye. Márciusban közösen részt vetünk 
az Országos Járműmérnöki Napon is, ahol 
más egyetem járműmérnökeivel sikerült 
jobban összeismerkednünk, kapcsolatokat 
kialakítanunk. 

Elnökként kiemelt szerepet szeretnék szánni 
a belső kohézió és csapatszellem kialakítására. 
Az előző időszakban úgy gondolom, hogy a 
HK tagjai jól érezték magukat, Kovács Dórival 
igyekeztünk mindig odafigyelni arra, hogy a 
problémák ki legyenek beszélve, ne legyenek 
tüskék, amik bent maradhatnak a Képviselet 
életében. Ezt a mentalitást továbbra is szeretném 
folytatni és tovább adni a jövő Képviseletének.

Az új SZMSZ-ben két új pozíciót alakítunk ki, 
amelyek közül az egyik, aki dedikáltan a HK belső 
működéséért felel. A jövőben ezen a pozíción 
a Hallgatói Iroda rendben tartása és fejlesztése 
lesz a prior. Ezekre a feladatokra azért fontos a 
kinevezett ember, mivel a jelenlegi leterheltség 
miatt a többi képviselőnek és a HK vezetésének 
nem jut ideje a környezetünk fejlesztésének 
végbevitelére. Jelenleg a HÖK rendszert kívülről 
olyan behatások érik, amik miatt sokkal jobban 

le vannak terhelve a HK-sok, főleg vezetőségi 
szinten. Elnökként jelenleg rengeteg EHK-val és 
más karok HK elnökeivel való közös egyeztetésen 
veszek részt, olykor heti 4 ülésen. Ez az itthoni 
dolgoktól jobban elvonja az ember energiáját, 
és amíg az Egyetem a rektorválasztás és a 
modellváltás terhei között lavírozik, ez a helyzet 
nem fog változni.

Fontos ilyenkor, hogy ne csak a hallgatói 
oldallal tartsuk a kapcsolatot, hanem az oktatói és 
dékáni oldallal is jó legyen a viszonyunk, hiszen a 
cél közös, egy jó egyetem, képzés és universitas lét 
kialakítása. A következő időszakban is szeretném 
fenntartani azokat a jó kapcsolatokat, amiket a 
KJK HK vezetősége már évek óta ápol.

Az elmúlt félévben több javaslatot is tettünk a 
Szakbizottságok felé, a jelenlegi mintatanterveket 
illetően. Ezeknek a javaslatoknak a túlnyomó 
többsége hallgató fülekre talált és azok a 
módosítások, melyeket javasoltunk bevezetésre 
is kerültek. Az oktatói oldal nyitottsága és a KJK 
HK Oktatási Bizottságnak jó minőségű munkája 
nélkül ezek a finomhangolások nem lettek volna 
olyan könnyen elérhetőek. 

A következő időszakban az elsődleges szerep 
az oktatás területen az új mintatanterv bevezetése 
lesz, így erre kell nekünk is fő fókuszt helyezni. 
A mintatanterv várhatóan 2025-től teljesen át fog 
alakulni és ahhoz, hogy ez egy jól elvégzett munka 
legyen, kihagyhatatlan a hallgatói vélemények 
becsatornázása, melynek fő mozgató rúgója az 
Oktatási Bizottság lesz. Innen is köszönöm szépen 
minden Bizottsági tagnak az eddigi munkáját 
és köszönöm nektek Hallgatóknak is, hogy 
rengetegen töltitek ki a felméréseinket, kerestek 
meg minket a problémátokkal és így közösen 
tudunk javítani az oktatás terültén, hiszen mind 
azért jöttünk erre az egyetemre, hogy magas 
színvonalú oktatásban részesüljünk!

A KJKözélet nagyon fontos eleme a kari 
létnek. Magamról szólva ki tudom jelenteni 
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azt, hogy egyetemi tanulmányaimat biztos nem 
végeztem el volna ilyen lelkesen, ha nem lenne 
itt a KJK-n egy erős közéleti mag. Ezt a magot a 
HK-nak szükséges támogatnia. Elnökként főleg a 
HaBárt érintő bérezési problémák megoldásában 
segédkeztem. Az elmúlt hónapban sikerült 
kiharcolni egy olyan megállapodást, melyről 
kimondható, hogy minden fél számára előnyös és 
konkrét lefektetett tényeket tartalmaz, amikhez a 
felek tudják tartani magukat. 

Idén igyekeztünk minél több eszközbeszerzést 
végrehajtani az Öntevékeny körök számára. A 
jövőben ezt a tendenciát szeretnénk folytatni, 
viszont a pénzügyi keretek végesek, de ez 
nem jelentheti azt, hogy a fejlesztéseknek el 
kell maradnia. Jelenleg Közéleti felelősként új 
személy várható, akinek betanításával Dórinak 
sok feladata lesz, viszont úgy gondolom biztosan 
sikerrel fog járni.

Bár már a csapból is ez folyik, de jelenleg 
minden szervezet az egyetemen forráshiánnyal 
szenved. Ez nagyon megnehezíti mind a 
rendezvények, mind a fejlesztések végbevitelét. 
A HK-nak törekednie kell arra, hogy minél több 
forrásból tudjon gazdálkodni, így elengedhetetlen 
az, hogy a nagyobb rendezvényekre támogatókat 
szerezzünk. Ezt a munkát szükséges minél 
hamarabb elkezdni, mivel a nagycégek, már az 
év elején lekötik azokat a forrásokat, melyeket 
szponzorációra szánnak.

A következő időszakban szükséges lesz 
felülvizsgálni a Tanulmányi ösztöndíj osztási 
elveket. A témát illetően, ebben a félévben egy 
fórumot is tartottunk, ahol beszámoltunk Nektek 
a jelenlegi helyzetről. Ezen a fórumon több 
visszajelzés is érkezet, hogy Ti, hogy látnátok 
jobban az ösztöndíj osztását. Így nyáron szükséges 
lesz a felülvizsgálata ennek az ösztöndíjnak. Ki 
szeretnénk próbálni több osztási elvet is és azt 
bevezetni, amivel a hallgatóság a legjobban jár. 

A HK kommunikációját továbbra is fejleszteni 

kell, elnöki pályázatom leadásakor az volt az 
egyik fő célom, hogy minél jobban lássátok a HK 
munkáját és minél többször kapjunk Tőletek is 
visszajelzést. A HK kommunikációs csatornáit 
szeretném a jövőben bővíteni, hogy minél több 
hasznos információ jusson el hozzátok. 

Felmérést készítettünk arról, hogy 
fogadóórákat, vagy ügyeleti rendszert látnátok 
szívesebben. Mivel a megoszlás fele-fele volt, 
itt szeretnénk majd kialakítani egy megoldást, 
ami mindkettő igényt kielégíti. Véleményem 
szerint az érdekképviseleti rendszerben fontos, 
hogy jól belelássunk a szervezet munkájába, 
amit megválasztunk és ehhez kulcsfontosságúak 
lehetnek ezek a konzultáció lehetőségek.

Az új SZMSZ elfogadásával külön lesz egy 
Tankör és egy Utánpótlás felelős. Az Utánpótlás 
felelős egy új pozíció, aminek feladata az, hogy 
az Öntevékeny köröknek, a HK Bizottságainak 
és magának a HK-nak utánpótlást szerezzen. 
Ezen a pozíción szükséges lesz egy utánpótlási 
stratégia megalkotása, amit már a HK el is kezdett 
kidolgozni az SZMSZ felülvizsgálat során. A 
következő időszakban el kell indítani ezt az új 
pozíciót és a vele járó, még talán ismeretlennek 
mondható feladatokat is teljesíteni kell.

Már egyeztetések alatt van annak a rendszernek 
a kidolgozása, ahol kari hallgatók tudnánk 
támogatottan visszajutni a középiskolákba, 
hogy a kar számára új hallgatókat vonzanak be. 
Reméljük, hogy ez a rendszer el tud indulni már 
szeptemberben és minél többen tudtok élni ezzel 
a lehetőséggel!

Jelenleg a HK-n belül ezek az aktualitások 
történtek és történnek. A következő időszak 
feladata, hogy ezeket az elkezdett dolgokat a 
HK végbe vigye és keresse azokat a területeket, 
ahol szükséges fejleszteni a még jobb működése 
eléréséért. 
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Szeretném, ha a következő időszakban is 
segíthetném munkámmal ezeket a folyamato-
kat és remélem ismét bizalmat szavaztok nekem 
ebben! Szeretném megköszönni mindenkinek, 
akivel találkoztam és együtt tevékenykedhettem 
az elmúlt időszakban! Nagyon nagy szeretettel 
adok vissza annak a közösségnek, amitől én is en-
nyit tanulhattam és kaptam! 

Köszönök mindent!

Szatzger Martin
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Dreiszig Dániel
Egyetemi Hallgatói Képviselő

Sziasztok!
Dreiszig Dániel vagyok, a Közlekedésmérnöki 

és Járműmérnöki Kar autonóm járműirányítási 
mérnök hallgatója. Járműmérnöki képzésemet 
2020 őszén kezdtem, ezt követően sok öntevékeny 
kör és bizottság tagja voltam, mint például a 
Mentor Gárda vagy a Rendezvényszervező 
Bizottság. Az itt végzett tevékenységemre mindig 
jó szívvel fogok visszaemlékezni, a legélvezetesebb 
egyetemi pillanataimat köszönhetem ezeknek 
a Bizottságoknak. A Hallgatói Képviselet 
Tanácskozási Jogú Tagja 2022 őszén lettem, majd 
hamar elkezdett érdekelni a kollégiumi terület. Az 
Időközi Tisztújító Szavazáson bizalmat kaptam, 
hogy én lehessek a Kar Kollégiumi felelőse.

Kollégiumi felelősként hamar beletanultam 
az ezzel járó feladatokba. Sikerült jó kapcsolatot 
kialakítanom az akkori Kollégiumi Mentorokkal, 
illetve a férőhelyosztás és szobabeosztás is 
gördülékenyen lezajlott. A kollégiumi lakók és a 
portások közti kommunikáció megkönnyítésére 
létrehoztam egy táblázatot, mely tartalmazza 
a kollégium összes felvehető kulcsát és a 
jogosultságokat ezekhez, így már nem elévült 
papírokról kellett kikeresni ezen adatokat. Az 
újítás a mai napig érvényben is maradt, és a 
mindenkori Kollégiumi felelős folyamatosan 
frissíti. Mindemellett megismerkedhettem a 
Külső Kollégiumi Bizottsággal is, azaz a többi 
kar kollégiumi referenseivel. Innen sok ötletet 
meríthettem, hogy az adódó problémákat 
más karokon hogyan oldják meg, milyen 
bevált módszereket alkalmaznak. Sok kedves 
ismeretséget is szereztem a közös munka során, 

akikhez a mai napig fordulhatok, ha valamilyen 
kérdés merül fel. A pozícióban töltött idő kiváló 
lehetőséget biztosított, hogy beletanulhassak az 
általános képviselői feladatokba is, és átlássam azt 
a rendszert, amelyben működünk.

Ezt követően 2023 tavaszán az Éves Tisztújító 
Szavazáson az Egyetemi Hallgatói Képviselő 
pozícióra jelentkeztem. EHK-sként sikerült 
egészen hamar megtalálnom a közös hangot a 
többi képviselőtársammal. Kezdetben különböző 
projektekben vettem részt, mint például a 
tudástár fejlesztése, vagy a nyári Vezetőképző 
megszervezése.

A kollégiumi terület utáni érdeklődésem 
továbbra is megmaradt, így elkezdtem aktívan 
foglalkozni az ehhez köthető feladatokkal. 
Elsőkörben a nyári kollégiumi férőhelyek 
kiosztását kellett lekoordinálni, majd felkészülni 
az őszi féléves kollégiumi férőhelyosztásra. Itt 
szerencsére nagy segítséget jelentett, hogy jól 
ismertem a Külső Kollégiumi Bizottság tagjait, így 
nem volt nehéz az együttműködés.  Összességében 
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sikeresnek értékelem ezt az időszakot, az adódó 
problémákat minden esetben kedvezően tudtuk 
orvosolni, és a szabályzatoknak megfelelően 
zajlott le minden.

A szeptemberi EHK alakuló ülés során 
felkértek az EHK Kollégiumi Referensének, 
így már hivatalosan is én foglalkozhattam a 
kollégiumi területtel. A szokásos férőhelyosztási 
időszakot követő tevékenységek mellett 
elkezdtük felülvizsgálni a szabályzatokat, hogy 
az észlelt problémákat a következő félévig 
kijavíthassuk. Nagy segítséget jelentett ebben, 
hogy a kollégiumi területtel foglalkozó egyetemi 
munkatársakkal is hamar kialakult a jó viszony, 
így könnyedén tudtunk együtt dolgozni. Ez a 
szabályzatfelülvizsgálat viszonylag nagyobb 
terjedelmű volt, letisztáztunk több, a várólistát 
érintő változtatást, illetve egyéb pontokon 
próbáltuk a hallgatók számára kedvezőbbé és 
egyértelműbbé tenni a pályázat folyamatát.

A hatásokat az idei félév kollégiumi 
férőhelyosztásánál láthattuk. Egyetemi szinten 
is elhanyagolható volt az osztással szembeni 
felszólalások száma, még úgy is, hogy rekord 
mennyiségű jelentkezőnk volt. A folyamat talán 
még problémamentesebben zajlott le, mint 
nyáron, persze ebben nagy köszönet illeti a Külső 
Kollégiumi Bizottság tagjait is. Természetesen 
javítani való mindig van, így ebben a félévben is 
megnyitottuk a szabályzatok felülvizsgálatát, és 
pontosítjuk a problémás eseteket.

Az Egyetemi Hallgatói Képviseletben a 
kollégiumi területet érintő feladatok mellett 
természetesen az általános képviselői teendőkkel is 
sokat kellett foglalkoznom. Ennek első lépéseként 
meg kellett szereznem azt a háttértudást, amely 
elengedhetetlen, hogy a fontos, egész egyetemet 
érintő döntésekben konstruktívan tudjak részt 
venni. A tapasztalat hiányát szorgalommal 
kompenzáltam, így hamar az egyik legaktívabb 
tagjává válhattam a rendszernek, és ma már 

elmondhatom, hogy a legtöbb témában ki tudom 
venni a részemet a döntéshozásból.

Nagy előrelépést jelentett számomra, amikor 
2023 őszén az EHK megválasztott a Szenátus 
Oktatási Bizottság, és egyben az Egyetemi 
Tanulmányi Bizottság egyik tagjává. Itt az Oktatási 
Rektorhelyettes és az Oktatási Dékánhelyettesek 
jelenlétében egyeztethetünk fontos oktatást érintő 
összegyetemi kérdésekről, és képviselhetjük a 
hallgatói érdekeket.

Sajnos az Egyetem nehéz időszak előtt áll, 
jelenleg is komoly kihívásokkal küzdünk, 
mint például az Egyetem gazdasági helyzete, 
vagy a rektorválasztás. 2023 decemberében az 
EHK megválasztott a Szenátus egyik szavazati 
jogú tagjának, így ezekben a roppant fontos 
kérdésekben is képviselhetem már Karunkat és 
a teljes egyetemi hallgatóságot. Itt különösen 
fontosnak tartom, hogy megőrizzük a hallgatói 
egységet, mivel csak akkor tudjuk megtartani 
az érdekérvénysítő képességünket, ha azt látják, 
hogy összetartunk.

EHK-s tevékenységeim mellett igyekszem 
az itthoni képviseletben is a maximumot 
nyújtani. Elsődleges feladatom a megfelelő 
információáramlás biztosítása, de ezen kívül 
igyekszem szerepet vállalni a legtöbb területet 
érintő kérdésben, kiemelve az oktatás, a közélet 
és a kollégium területét.

Alapképzésen végzett hallgatóként nagy rálátást 
sikerült szereznem az oktatás területén az eddigi 
évek tapasztalataiból. Jelenleg a Járműmérnöki 
szakbizottság egyik aktív tagja vagyok, így a 
tantervfelülvizsgálat jelentős részében tudok 
jelen lenni és a gondolataimmal előremozdítani 
a folyamatokat. Ez kifejezetten kritikus téma 
mostanság, mivel nagy megújulásokra lehet 
számítani, és mindenképpen szeretném, ha az új 
mintatanterv a lehető legjobban sikerülne, ezzel 
is vonzóbbá téve Karunkat az újdonsült hallgatók 
számára.
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Az érdekérvényesítésben nagy segítséget 
jelent, hogy sikerült jó kapcsolatot kialakítani 
az Egyetem, valamint a Kar vezetésével, így 
egyszerűbben tudunk közös álláspontra jutni 
a hallgatókat érintő kérdésekben. Ilyen nagy 
sikernek éltem meg például az önköltségnöveléssel 
kapcsolatos egyeztetéseket, ahol sikerült egy, 
a hallgatók számára jóval kedvezőbb döntést 
meghozni.

Összességében elmondhatom, hogy az elmúlt 
másfél évem nagyon mozgalmas volt, mindig 
valami új kihívásban mérettethettem meg magam. 
Nagyon szeretek minél több dologban részt venni, 
és minél több tudást és készséget elsajátítani, így 
kifejezetten élveztem ezt az időszakot. Köszönöm 
az eddigi lehetőséget, hogy ennyi mindenben 
részt vehettem és tevékenykedhettem a KJK-n. 
Remélem a továbbiakban is bizalmat szavaztok 
nekem, hogy képviselhessem szeretett Karunkat 
az Egyetemi Hallgatói Képviseletben, és ezt 
követően is igyekezni fogok a lehető legjobban 
kiállni a hallgatói érdekek mellett.

Dreiszig Dániel
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Lengyel Zsolt
Egyetemi Hallgatói Képviselő

Sziasztok!
Lengyel Zsolt vagyok, negyedéves 

járműmérnök hallgató. 2023 májusa óta vagyok a 
KJK HK Kollégiumi felelőse.

Gólya korom óta aktívan részt vettem a 
közéletben, bár a Covid miatt csak későn tudtam 
oszlopos tagja lenni a közösségnek. Először a 
Baross Rádióba csatlakoztam, melyben mai 
napig aktívan tevékenykedem.  Első nagyobb 
közösségépítő tevékenységemet a Mentor Gárda 
keretein belül végeztem, ahol fejlődhetett a 
kommunikációm. Mivel megtetszett mélyebben 
is a kari közélet, ezért a 2023 májusi Tisztújító 
Szavazáson elindultam a Kollégiumi felelős 
pozícióért.

Ebben az évben megtapasztaltam, milyen 
is Hallgatói Képviselőnek lenni, milyen egy 
teljesen más perspektívából látni a kari közéletet 
és a kollégium működését, illetve kellőképpen 
fejlődött a tárgyalási készségem és sokkal 
bátrabban adok hangot a gondolataimnak egy 
adott témában, akár véleményütközés esetén 
is.

Kollégiumi felelősként együtt dolgoztam a 
KJK HK tagjain kívül az Értesítési és Szolgáltatási 
Igazgatóság kollégiumokkal foglalkozó 
munkatársaival, a Baross Gábor kollégium 
portásaival, Gondnokával és Kollégiumi 
Mentoraival, az EHK Kollégiumi referensével 
és a többi kar Kollégiumi felelősével is, akikkel 
gyorsan megtaláltam a közös hangot és jó 
kapcsolatot építhettem ki ez időszak alatt.

Eleinte nehéznek éreztem, bele kellett rázódni, 

hogy nagyobb, átfogóbb feladatokat kellett 
ellátni, de szerencsére sikerrel megugrottam 
az akadályokat, és egyre nagyobb rutinnal 
teljesítettem a képviselői feladataimat. A 2023 
őszi kollégiumi jelentkezési időszak volt az első 
nagyobb falat, ahol az előttem lévő felelősök 
által átadott tudásnak és a nyári jelentkezési 
időszakban felszedett tapasztalatoknak 
köszönhetően sikeresen beletanultam a feladatba. 
A határidőkre és a Hallgatók igényeit maximálisan 
figyelembevéve sikerült elkészíteni a Kollégiumi 
férőhelyosztást, így egy sikeres, ám nehéz 
időszakot már magam mögött tudhattam. Az ezt 
követő félévben eredményesen együtt tudtunk 
dolgozni a Külső Kollégiumi Bizottsággal, akikkel 
sok szabályzatot módosítottunk, esetenként 
pontosítottunk. A tavaszi férőhelyosztás már 
sokkal gördülékenyebben ment a szerzett 
tapasztalatok által, így még inkább oda tudtam 
figyelni a Hallgatók igényeire, kéréseire, és 
válaszoltam az esetlegesen felmerült kérdésekre.  
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A mostani félévben is aktívan dolgoztunk 
a Bizottságainkon belül a szabályzatokon és a 
kollégium belső működésének javításán.

Az eddigi tapasztalataimnak és 
tevékenységeimnek köszönhetően nagyon sokat 
fejlődhettem, nagyon sok emberrel alakíthattam 
ki jó kapcsolatot. Ezen tapasztalataim segítségével 
szeretném segíteni a Hallgatókat, immár az 
Egyetemi Hallgatói Képviselet delegáltjaként. 
Szeretném a KJK Hallgatóinak érdekeit képviselni 
az EHK-n belül is, tudásommal segíteni a kari 
Képviselet munkáját és a hallgatókat kari, illetve 
egyetemi szinten is.

Remélem ismét számíthatok a bizalmatokra!

Lengyel Zsolt
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Miokovics Patrik
Oktatási és tanulmányi felelős

Kedves Hallgatók! Kedves Képviselet!
Miokovics Patriknak hívnak, jelenleg 

hatodik félévemet teljesítem közlekedésmérnök 
alapszakon. Ezen levelemben szeretném kifejteni 
motivációmat, hogy miért szeretnék újra 
jelentkezni az Oktatási és tanulmányi felelős 
pozícióra a Hallgatói Képviseletbe.

A második félévem végén jelentkeztem 
a Mentor Gárdába, ahová sikeresen felvételt 
is nyertem, és ez az esemény elindított a kari 
közéletben való munka irányába. A közéletben 
eltöltött éveim során tagja voltam a Mentor 
Gárdának, illetve az Oktatási Bizottságnak is. 
Az öntevékeny körök közül a Riszájlkörben is 
tevékenykedtem. Két féléven keresztül voltam 
Tanácskozási Jogú Tag, amikor megismertem 
a Hallgatói Képviselet felépítését és munkáját, 
illetve fontos kérdésekben mondhattam 
el véleményemet. Ez idő alatt segítettem 
Lőrincz Hajna Réka munkáját, amely közben 
sok ismeretre tettem szert. Ezen időszak 
után leadtam a jelentkezésemet Oktatási és 
tanulmányi felelősnek, azóta teljes időbedobással 
igyekszem segíteni a hallgatóknak problémáik 
megoldásában. 

Mandátumom során részt vettem a 
Szakirányválasztó fórum megszervezésében. 
Foglalkoztam  2021-es tanterv optimalizálásával, 
illetve az új tanterv megalkotásának 
folyamatában segédkeztem. Ezen időszak 
során megalakult az új Oktatási Bizottság, 
akiknek a nagyszerű munkájának köszönhetően 
rengeteg projektet indítottunk el, amelyek hozzá 
fognak járulni a hallgatók tanulmányainak 

gördülékenységéhez.
Alapcélom továbbra is a hallgatók segítése, 

ezért szeretnék újra jelentkezni a pozícióra. Az 
oktatás mindig is szívemhez közel álló terület 
volt, ugyanis jó kapcsolatot ápolok az oktatókkal, 
illetve szeretnék továbbra is azon dolgozni, hogy 
javuljon az oktatási rendszer színvonala szeretett 
Karunkon.

Munkám során szeretném a Hallgatói 
Képviselet működését segíteni, illetve elmerülni 
a többi terület feladatai között is. Szeretném 
fejleszteni az oktatói és hallgatói oldal közötti 
kommunikációt, illetve új ötleteket megvalósítani 
a jövőben is az oktatási rendszer javítása 
érdekében.

Tapasztalataim alapján az Oktatási és 
tanulmányi felelős pozíció nagy szereppel bír 
a Hallgatói Képviseleten belül, hiszen minden 
diákra kiterjedő hatása van. Újraválasztásom 
esetén továbbra is szeretnék teljes erőbedobással, 
legjobb tudásom szerint végezni a feladataimat és 
a felmerülő problémákat megoldani.
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Nyitott vagyok mások ötleteire, szeretek 
csapatban dolgozni és együtt döntést hozni. 
Ezenfelül jó kommunikációs készségemmel, 
meglátásaimmal szeretném segíteni a hallgatókat 
és a Képviseletet.

A fent leírtak alapján bízom benne, hogy 
alkalmasnak találtok, és bizalmat szavaztok 
nekem!

 

  Miokovics Patrik
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Lőrincz Lili
Közéleti felelős

Tisztelt Hallgatók!
Lőrincz Lili vagyok, másodéves járműmérnök 

hallgató a BME Közlekedésmérnöki és 
Járműmérnöki Karán. Ezzel a motivációs levéllel 
szeretnék jelentkezni a Hallgatói Képviselet 
Közéleti Felelős pozíciójára!

2022 szeptemberében kezdtem a 
tanulmányaimat a Karon. Már első félévemben 
a lehető legtöbb programon részt vettem, ahol 
megismerkedtem az Öntevékeny Körökkel. Ezek 
után több Körhöz is csatlakoztam, például a 
MűTeremhez és a Hagyományőrző Körhöz. 

Második félévem végén jelentkeztem a 
Mentor Gárdába, ahova felvételt nyertem. 
Mentorként segítettem a gólyának beilleszkedni 
a közéletbe. Megtanultam csapatban dolgozni és 
fejleszthettem a kommunikációs készségeimet. 
Mentorkodásom alatt próbáltam a lehető 
legsegítőkészebben hozzáállni a problémákhoz 
és hallgatótársaimhoz. Megismerhettem sok 
embert a Kari közéletből és nagyobb belelátást 
nyerhettem annak működésébe.

Ezek után idén márciusban jelentkeztem 
Tanácskozási Jogú Tagnak. Már hosszabb 
ideje gondolkodtam rajta, hogy Képviselő 
lennék, legfőképpen Közéleti Felelős. TJT-sként 
belelátást nyerhettem a Képviselet működésébe, 
megláthattam milyen feladatokat kell ellátni, 
ezáltal megbizonyosodtam abban, hogy tényleg 
szeretném betölteni ezt a pozíciót. Részt vettem 
Körvezetői ülésen, belelátást nyerhettem a velük 
folytatott kommunikációba. 

Körvezetőkkel véleményem szerint jó viszonyt 

ápolok. Célom ezt a viszonyt fenntartani, 
segíteni a Köröket az ötleteik megvalósításában. 
Szeretném elérni, hogy a Kari közéletnek minél 
több tagja legyen és mindenki örömmel részt 
vegyen benne. 

Remélem, hogy ezzel a motivációs levéllel 
és a Tisztújítón elhangzottakkal elnyerem 
tetszéseteket és bizalmat szavaztok nekem 
Közéleti Felelősként!

Lőrincz Lili



14

Gurin Attila
Gazdasági felelős

Sziasztok! 
Gurin Attila vagyok, harmadéves 

közlekedésmérnök hallgató, a KJK Hallgatói 
Képviseletének Tanácskozási Jogú Tagja 2024. 
márciusa óta. A másfél hónap TJT tagságom 
után úgy érzem szeretnék csatlakozni a HK-hoz 
és pozíciók közül a legjobban a Gazdasági felelős 
posztja érdekel, ezért is szeretném megpályázni 
ezt a Tisztújító során.

A közéletben 2022 nyara óta tevékenykedem 
aktívan, azóta vagyok tagja a Rendezvényszervező 
Bizottságnak. Az ott eltöltött két év alatt 
lehetőségem volt minden kari rendezvényt 
alaposan megismerni, legyen az a Gólyatábor 
vagy a Kari Napok. Mindig is érdekelt, hogy hogy 
nézhet ki egy-egy rendezvényünk költségvetése, 
hogyan történik a kellékek beszerzése, miért 
kerülnek éppen annyiba a jegyek, mint amennyit 
a vásárláskor látok. Ezért jelentkeztem először 
TJT-be, és most ezért pályázom meg a Gazdasági 
felelős pozíciót.

Célom, hogy a Rendezvényfelelőssel 
együttműködve (akivel jó kapcsolatot 
ápolok és sokat dolgoztunk már együtt) a 
Rendezvényszervező Bizottságban megszerzett 
tapasztalataimra és tudásomra alapozva minél 
jobb kari rendezvényeket tudjunk szervezni 
a hallgatóknak, és szeretném, ha senki nem 
érezné azt, hogy fölöslegesen adott ki pénzt egy 
eseményre.

A kari rendezvények mellett nem 
hanyagolnám el az öntevékeny köröket sem, 
szeretném az ő működésüket is elősegíteni, és 

remélem, hogy ezáltal még több hallgatót tud 
elérni és bevonzani a KJK-s közélet. Ötleteim 
közé tartozik, hogy bevezessük a KJK saját sörét 
Szakestélyeken, első körben a 2025-ös Kraft 
Szakestélyen próbálnám ezt ki.

Hosszútávú célom az, hogy a Gazdasági 
felelős személye jobban kapcsolódjon a 
Rendezvényszervező Bizottság munkájához, és 
feladatomnak érzem azt, hogy a jelenlegi tagokat 
minél jobban bevonjam a munkámba, szerintem 
így lehet a legjobb utánpótlást kinevelni. 
Véleményem szerint az tudja a legjobban átlátni 
a rendezvények pénzügyi oldalát, aki már látta 
azokat szervezői oldalról.

Úgy érzem sokat kell még tanulnom a 
pozíció részleteiről, de nagyon motivált vagyok 
a téma mélyreható és alapos megismerése iránt. 
Szerencsére jó viszonyt ápolok a leköszönő 
Gazdasági felelőssel, tudom, hogy segítségemre 
lesz akármilyen kérdéssel is fordulok hozzá. 
Emellett bízom a Képviselet többi tagjában is, 
ugyanis a legjobb eredményeket szerintem úgy 
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érhetjük el, hogy megbeszéljük a kérdéseinket, 
problémáinkat és közösen keresünk 
megoldásokat.

Remélem meggyőzött titeket a motivációs 
levelem és bizalmat szavaztok nekem a 
Tisztújítón.

Gurin Attila
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Csanádi Petra
Rendezvényfelelős

Sziasztok!
Csanádi Petra vagyok, logisztikai mérnöki 

szakon harmadéves hallgató. Jelenleg a 
Rendezvényfelelős posztot töltöm be a KJK 
Hallgatói Képviseleten belül. Karunk közéletében 
lelkesen részt veszek már az első félévemtől 
kezdve. 

Egy évvel ezelőtt felvételt nyertem 
a  Rendezvényszervező Bizottságba, ahol 
nagyobb belátást nyerhettem a rendezvényeink 
háttérmunkálataiba. Az őszi félév során 
úgy döntöttem, hogy Tanácskozási Jogú 
Tagnak jelentkezem, mert érdekelt az akkori 
bizottságvezetőnk, Dallos Bálint, illetve a 
Hallgatói Képviselet munkája. A Kari Bál előtt 
már körvonalazódott Bálint utánpótlása, így 
jobban kivehettük a részünket pár szervezővel a 
Bál szervezésében.

Az Időközi Tisztújító Szavazáson a 
Rendezvényfelelős posztra adtam le a 
jelölőlapomat, majd a szavazást követően 
bekerülhettem a Képviseletbe, amit Nektek 
köszönhetek. Dallos Bálint segítségével 
könnyen beletanultam a feladatok elvégzésébe, 
mint például a Rendezvényszervező Bizottság 
vezetésébe, vagy a rendezvénynaptár 
elkészítésének folyamatába. 

Megválasztásom után előkészítettem és 
irányítottam a Rendezvényszervező Bizottság 
tagfelvételét. A felvételi során több képviselő 
segítségére is számíthattam, név szerint Kovács 
Gréta, Szegedi Vilmos és Somodi Barnabás, 
illetve Dallos Bálintra is. Nehéz volt a tagfelvétel 

elbírálása, hiszen rengeteg alkalmas érdeklődő 
jelentkezett. Úgy gondolom végül remek 
csapatnak lettem a vezetője.

A Rendezvényszervező Bizottsággal ha 
tehetjük heti szinten ülésezünk, készülünk fel a 
rendezvényekre és a feladatokra. Igyekszem minél 
több információval ellátni a tagokat, bevonni 
őket a tevékenységeimbe. Fontosnak tartom, 
hogy adott feladatokban minél többen ki tudják 
venni a részüket, és olyan feladatok elvégzésébe 
is beletanuljanak, amivel esetleg eddig nem 
találkoztak.

A megalakult Bizottság első nagy feladata 
a ,,012” raktár leltározása volt, amely nemcsak 
a további feladatvégzést segítette elő, hanem a 
csapaton belüli ismerkedést és együttműködést 
is megindította. A tavaszi félévben már számos 
Sörpong megszervezésére sor került, a regheti 
Kocsmatúra szervezésében is részt vettem a RB 
segítségével és lelkesen készülünk a további 
eseményekre is.

Idén nagy feladat volt számomra a 41. 
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Közlekkari Napok megszervezése, mely során 
a főszervező posztot töltöttem be. Mivel csak 
résztvevőként voltam jelen a 39. és a 40. Kari 
Napokon, így rengeteg új feladat várt rám a 
szervezésben. A szervezői gárda, illetve a korábbi 
szervezők nagy segítségemre voltak a szervezés 
során, és úgy gondolom remek Kari Napokon 
vagyunk túl. Többetek pozitív visszajelzése pedig 
boldoggá tett, és remélem, hogy egy szuper 
élményt szerezhettünk Nektek! 

Képviselői tevékenységem során 
megtapasztalhattam, hogy egy rendezvény 
előkészülete nagyban befolyásolja annak 
lebonyolítását. Felkészültséggel gördülékeny 
a feladatok elvégzése, és egyszerűbb kezelni 
a felmerülő problémákat. Továbbá, nemcsak 
a munkám során szerzett tapasztalatokban, 
hanem személyiségemben is sokat fejlődtem a 
más képviselőkkel való együttműködés révén. 
A Tisztújító Fórumon ismét a rendezvényfelelős 
posztot pályázom meg, mellyel célom, hogy 
továbbra is a lehető legjobb rendezvényeket 
szervezhessek a Kar számára, és továbbra is 
segíthessem a Hallgatói Képviselet munkáját!

Remélem ismét bizalmat szavaztok nekem!

Csanádi Petra
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Földesi Bence
Kollégiumi felelős

Sziasztok!
Földesi Bence vagyok a Budapesti 

Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karának 
másodéves járműmérnök hallgatója. Ezen 
motivációs levelemmel szeretnék jelentkezni 
a Hallgatói Képviselet Kollégiumi felelős 
pozíciójára.

Mikor beadtam a jelentkezésem az egyetemre 
tudtam, hogy én kollégista szeretnék lenni, és 
szeretném kivenni a részem a közösségi életből. 
Így mikor felvételt nyertem a Karra, nem is volt 
kérdés, hogy jelentkezek a kollégiumba, ahova 
fel is vettek, azóta is a Baross Gábor Kollégium 
lakója vagyok. Mostanra pedig elérkezettnek 
láttam az időt, hogy aktívan tegyek is valamit 
szeretett Kollégiumunkért, hiszen már én is annyi 
mindent kaptam ittlétem alatt, amit viszonozni 
szeretnék.

Egyetemi tanulmányaim megkezdését 
követően az első félévem során a 
Közlekedésmérnöki Szakkollégium tagja 
lettem, majd nemsokkal később a Baross Rádió  
öntevékeny körhöz is csatlakoztam. Itt 
megtaláltam azt a tevékenységet, amit nagy 
odaadással és élvezettel tudok csinálni. Ezt 
követően döntöttem úgy, hogy beadom a 
jelentkezésem a Mentor Gárdába, ahová nagy 
örömömre felvételt is nyertem. Az elmúlt egy  
évben sok mindent megtudtam magamról, 
sok területen tudtam fejlődni és a csapatban 
való dolgozás is egyre gördülékenyebben megy 
számomra. Mentorként lehetőségem volt 
közelebb kerülni a Hallgatói Képviselethez és 

jobban megismerni a munkájukat. Viszont én 
ennyivel nem elégedtem meg, szerettem volna 
én is kivenni a részem a projektekből, aktívan 
segíteni a munkájukat. Így ezen félév kezdetén 
jelentkeztem Tanácskozási Jogú Tagnak. TJT-
sként betekintést nyerhettem a Képviselet 
munkájába, igyekeztem kivenni a részem a 
projektekből és segíteni a jelenlegi képviselők 
munkáját ott, ahol csak tudtam.

Ez idő alatt sikerült arra a döntésre jutnom, 
hogy én is szeretnék Képviselő lenni és tenni 
azért, hogy tovább fejlődhessen a Kari közösségi 
élet színvonala. Amennyiben bizalmat szavaztok 
nekem és megválasztotok Hallgatói Képviselőnek 
szeretném tovább fejleszteni Kollégiumunkat, az 
elődeim által elindított és jelenleg futó projekteket 
megvalósítani és újakat elindítani. Terveim között 
szerepel a Kollégiumi Bizottság fellendítése, 
valamint a Roham Brigád újjáélesztése. Továbbá 
minden erőmmel azon leszek, hogy egy még jobb, 
élhetőbb hely legyen a Kollégiumunk, és minél 
szíveseben jöjjenek ide a hallgatók, hiszen ezt 
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bátran ki merem jelenteni, hogy a Baross Palota 
Karunk közösségi életének legfőbb színtere. Az 
öntevékeny körök, bizottságok kollégiummal 
kapcsolatos ügyeire is nagy figyelmet fordítanék, 
ezzel is elősegítve fejlődésüket. Mentori 
létem alatt lehetőségem adódott megismerni 
a fiatalabb generációjú hallgatók igényeit/
elvárásait a kollégiummal kapcsolatban, így a 
jövőben ezen szempontok alapján igyekszem 
végezni a további fejlesztéseket. Ugyanakkor 
a rádiós tevékenységeimet is tovább folytatva 
szeretnék új lehetőségeket biztosítani egy jobb 
hangosítás kialakításában, a minél élvezhetőbb 
rendezvények elősegítése végett. Mindezentúl 
szeretném elérni, hogy közelebb kerülhessen a 
hallgatókhoz a bizottságok valamint a Hallgatói 
Képviselet munkája, ezzel is barátságosabb légkör 
jöhessen létre a kollégiumon belül.

A munkamorálomat tekintve maximalista 
vagyok, szeretem a munkámat a lehető legjobban 
végezni, a tőlem telhető legtöbbet beleadni. 
Megígérhetem, hogy ez Hallgatói Képviselőként 
sem lesz máshogy. Mindemellett szeretek 
csapatban dolgozni, és céltudatosan véghezvinni 
elképzeléseimet. Ugyanakkor nyitott vagyok 
az új dolgokra/ötletekre, ezért tőletek is nagy 
örömmel fogom fogadni a meglátásaitokat, 
ötleteiteket, mellyel tovább tudjuk fejleszteni 
mindennapjainkat egyetemistaként.

Remélem elnyerte tetszéseteket levelem, és 
bizalmat szavaztok nekem a Tisztújító Fórumon, 
hogy tovább segíthessem a Hallgatói Képviselet 
munkáját, a hallgatókat és közösen tovább 
fejleszthessük kollégiumunkat.

Találkozunk a Fórumon!

Földesi Bence
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Szalai Mór
Juttatási-térítési felelős

Sziasztok!
Szalai Mór vagyok, a  BME Közlekedésmérnöki  

és Járműmérnöki Karának másodéves 
járműmérnök hallgatója. A Hallgatói 
Képviseletben 2023. december óta látom el a 
Juttatási – térítési poszt feladatait.

Tanácskozási jogú tagként eltöltött két hónapom 
után, megválasztásomat követően egyből 
bele csöppentem a pozíció egyik legnagyobb 
kihívást jelentő feladatába, a szociális pályázatok 
bírálásába. Azonban a Külső Szociális Bizottsággal 
(KSZB), valamint a Kari Diákjóléti Bizottsággal 
együtt működve egy sikeres pályázati időszakot 
tudhatunk magunk mögött. Mind az előbírálások, 
mind a személyes bemutatások során a legjobb 
tudásunk szerint, szabadidőnket nem sajnálva 
segítettünk nektek abban, hogy részesülhessetek 
Szociális Ösztöndíjban, valamint kollégiumi 
férőhelyet kaphassatok szociális alapon.

Pozíciómból adódóan nem csak a szociális 
pályázatokkal foglalkoztam, hanem a pályázati 
területen fellépő problémákat is én intéztem. 
Az elmúlt félévben a Külső Pályázati Bizottság 
(KPB) tagjaival elkezdtük a MŰEPER felületének 
felhasználó barátabbá tételének folyamatát. Célunk 
az, hogy a felületet olyan állapotúra fejlesszük, hogy 
mindenki könnyen megtalálhassa a pályázatot, 
amit le szeretne adni. Továbbá magának a pályázás 
folyamatának egyszerűsítésén is dolgozunk. 

Tavasz elején kiosztásra került a Tanulmányi 
Ösztöndíj, amellyel kapcsolatban nagyon sok 
hallgatói megkeresés érkezett, amelyekre a 
lehető leggyorsabban válaszoltam, valamint egy 
Fórum keretein belül megválaszoltuk a további 

kérdéseiteket.  
Következő időszakra vonatkozó terveim között 

szerepel a KDJB új tagjainak betanítása, hogy 
minél többen tudjunk segíteni nektek felmerülő 
kérdéseitek esetén, valamint segíthessünk abban, 
hogy sikeres szociális pályázatot tudjatok leadni. 

A nyár folyamán a másik nagy projektem 
a Tanulmányi Ösztöndíj kiosztásának az 
elvrendszerét átdolgozni, az észrevételeiteket 
figyelembe véve. Tervünk az, hogy egy olyan 
rendszert alakítsunk ki, amellyel mindegyikőtök 
elégedett, és ami a Ti érdeketek képviseli.

Abban az esetben, ha bizalmat szavaztok 
nekem, a következő időszakban is mindent 
megfogok tenni, hogy a lehető legprecízebben, 
legpontosabban végezzem a munkámat. Szeretném 
továbbá fenntartani, hogy a lehető leggyorsabban 
és legsegítőkészebben válaszoljak a felmerülő 
kérdéseitekre.

Remélem bizalmat szavaztok nekem!

Szalai Mór
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Farkas Csaba
Kommunikációfelelős

Sziasztok!
Farkas Csaba vagyok, 6. féléves 

közlekedésmérnök hallgató. 
Az alábbi motivációs levelemben 

szeretném kifejteni felétek az ambícióimat a 
Kommunikációfelelős pozícióval kapcsolatban, 
illetve leadni a jelentkezésemet. 

Egyetemi pályafutásomat 2021-ben 
kezdtem a karon, a közéletben 2022 tavasza óta 
tevékenykedem. Tagja voltam egy évig a Mentor 
Gárdának, a Rendezvényszervező Bizottságnak, 
illetve november óta a PR bizottságnak is. 
Márciusban adtam le a jelentkezésem Tanácskozási 
Jogú Tagnak, hogy betekintést nyerhessek a 
Hallgatói Képviselet munkájába, illetve, hogy 
részt vehessek különböző projektekben. 

Feltehetitek a kérdést, hogy miért a 
Kommunikáció? Úgy érzem, hogy a PR 
bizottságban eltöltött időm, valamint a többi 
bizottságban, illetve körben szerzett tapasztalatom 
nagyban hozzájárulna a pozíció feladatkörének 
sikeres ellátásához. A pozíció keretein belül 
többek között lehetőségem nyílna a kar online 
megjelenéseinek fejlesztésére, valamint pár új 
projekt véghezvitelére is. 

Motivációim közé tartozik, hogy a PR 
bizottsággal közösen további szponzorok 
keresését végezzem, ezáltal is javítva a karon 
megrendezett eseményeink színvonalát, illetve 
pénzügyi helyzetét. Az új lehetséges cégek 
felkeresése, illetve a figyelmük felkeltése nem 
egyszerű feladat, ám véleményem szerint a 
konzisztens online, illetve offline megjelenések 

fejlesztésével, illetve a PR bizottsággal való szoros 
együttműködéssel képesek leszünk új szponzorok 
bevonására is. A polgári munkám során rengeteg 
verseny szervezőjével, és cégtulajdonossal kell 
kommunikálnom, így remélem, hogy az ott 
szerzett kompetenciáimat PR kereteken belül is 
fel tudom használni.

A PR vonalon maradva rövidtávú céljaim 
közé tartozik az idén korszerűsített kari 
kiajánlók (amelyeket cégeknek küldünk karunk 
és rendezvényeink megismertetése érdekében) 
angol, illetve német nyelvre történő lefordítása. 
Ezzel is tovább tudnánk növelni a cégek 
körét, akiket megkereshetnénk egy esetleges 
partnerkapcsolat keretein belül.

Bár nem rendelkezem óriási tapasztalattal 
az online kommunikációs csatornák kezelése 
során, rengeteg motivációm van tanulni. Célom, 
hogy számotokra érdekes módon tudjam átadni 
a szükséges információkat, és hogy a különböző 
posztok továbbra is esztétikailag, valamint 
tartalmilag megfelelőek legyenek.
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Ezek mellett nem titkolt projektem, hogy 
létrejöhessen egy olyan háttér, amely lehetővé 
teszi első sorban minőségi KJK-s kari pulóverek és 
esetleg más ruhadarabok árusítását. Véleményem 
szerint egy ehhez hasonló indíttatás tovább 
növelné a kari közélet összetartozását.

Remélem bizalmat szavaztok nekem, és 
várlak titeket a Kari Hallgatói Fórumra, hogy 
feltehessétek esetleges kérdéseiteket.

Farkas Csaba
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Bagyinszki Dániel
Tankör felelős

Tisztelt Hallgatók!
Először is engedjétek meg, hogy 

bemutatkozzak, Bagyinszki Dánielnek 
hívnak, harmadéves járműmérnök hallgató 
vagyok. Alábbi levelemmel szeretném leadni 
jelentkezésemet a Tankör felelős pozícióra.

Először is szeretném bemutatni nektek az 
egyéb közéleti tevékenységeimet. 2022 nyara 
óta vagyok a Hagyományőrző kör oszlopos 
tagja, ettől a félévtől pedig engem ért az a  
megtiszteltetés, hogy Major Domus-i tisztséget 
viselhetek. Ezen felül baráti társaságom hatására, 
2023 májusától vagyok a Kari Diákjóléti  
Bizottság tagja, amely keretein belül könnyítem 
a hallgatók életét a szociális pályázatok 
elbírálásával.

Nem titok, emellett az igazi szívügyem 
a Mentor Gárda. Én is, mint a legtöbbünk, 
gólyaként nagyon sokat köszönhettem ennek 
a bizottságnak. Már első félévemben el is 
határoztam, hogy szeretnék ennek a részese 
lenni, visszaadni a gólyáknak azt, amit én is 
kaptam. Legnagyobb örömömre, a második 
félévemben fel is vettek a 2022-es Gárdába. Ezek 
után teljes erőbedobással dolgoztam végig a gólya 
tábort, reghetet, illetve a többi gólya programot 
a félév során. Későbbiekben már az se okozott 
nekem problémát, hogy egyedül tartsak több 
tankörnek összevont tankörórát. Tehát szervezői 
oldalról is sokat segített a Mentor Gárda nekem, 
olyan területeken fejlődhettem , amik előtte 
gyengeségeim voltak.

Ahogy az első mentor évem vége felé 

közeledtem, feltámadt bennem a gondolat, 
hogy egyszer szeretném vezetni a gárdát. 
Ezért jelentkeztem Tanácskozási Jogú Tagnak 
a Hallgatói Képviseletbe, hogy belelássak a 
háttérben lévő dolgokba, jobban el tudjam 
dönteni, alkalmas lennék-e rá egyszer. Abban a 
félévben, utólag visszagondolva a legjobb döntést 
meghozva, úgy határoztam, inkább szeretnék 
még egy mentor évet végigcsinálni. Úgy vélem az 
ez után következett időszakban, az addig szerzett 
tapasztalatommal tudtam segíteni az akkori 
Mentor Gárda vezetőt, illetve a többi mentort. 
Arra is kaptam lehetőséget, hogy segíthessek már 
egyes programok előzetes megszervezésében 
is.

Így két év mentorkodás után, véleményem 
szerint megértem arra a feladatra, hogy a 
következő időszakban én tölthessem be a Tankör 
felelősi pozíciót. Célom, hogy megtartsam az 
eddigi jó hírnevét a Mentor Gárdának, és egy 
ugyanolyan profi brigádot rakjak össze, mint 
amilyennel az eddigi években találkozhattatok. 
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Emellett célom még az Egyetemi Polgári 
Ismeretek anyagok újragondolása is.

Köszönöm, hogy végig olvastátok a levelemet, 
remélem találkozunk a Tisztújítón, és Ti is 
megfelelőnek tartotok ahhoz, hogy én lehessek 
a Tankör felelős.

Bagyinszki Dániel
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Somodi Barnabás
Utánpótlás felelős

Somodi Barnabás vagyok, negyedéves 
járműmérnök hallgató, mechatronika 
specializáción.

2020-ban, amikor az egyetemre érkeztem, 
egyből beléptem a Baross Rádióba, ezzel 
megkezdve közéleti pályafutásom. A 
Rendezvényszervező Bizottságban eltöltött 
félévem után, jelentkeztem a Mentor Gárdába, 
hiszen mindig is szerettem emberekkel 
foglalkozni. Sikeres mentorkodásom vége felé, 
úgy gondoltam, ha lehetőségem nyílik jelentkezek 
Tankör-  és Utánpótlásfelelősnek, ami így is 
történt.

Mandátumom alatt az elsődleges célom 
az volt, hogy egy kiemelkedő csapatkohézió 
alakuljon ki a Mentor Gárdán belül, hiszen 
akkor nem lehet probléma átadni az érkező 
évfolyamnak, az igazi KJK-s közéleti mentalitást. 
Természetesen fontosnak éreztem, hogy ne 
csak a beilleszkedéshez nyújtsanak segítséget a 
mentorok, hanem tanulmányilag is támogassák a 
gólyák előrehaladását. Ennek érdekében a számos 
közösségépítő program mellett, több tanulmányi  
felkészítőt is tartottunk az első félévük során. Ezen 
kis csapattal való tevékenykedésem során, nem 
csak az ő fejlődésüknek lehettem szemtanúja, 
hanem a sajátomnak is. Úgy érzem rengeteget 
fejlődtem a kommunikáció terén, illetve az 
időm beosztása sem okoz már problémát. 
Összességében a rendezvények színvonalára és 
a Mentor Gárda vezetésére, úgy érzem büszkén 
tekinthetek vissza.

Az mandátumom alatt bebizonyosodott 
számomra, hogy jól tudok bánni az emberekkel, 

és sikeresen hozzá tudok tenni a képviselet 
mindennapjaihoz, ezért úgy gondolom érdemes 
lenne Utánpólás felelősként folytatnom a 
képviselői pályafutásom.

Szeretnék még többet hozzátenni a 
képviselethez, és kiépíteni egy utánpótlás 
rendszert, amellyel elsősorban lehetőséget 
nyújtanánk az érdeklődőknek, hogy közelebbről 
megismerhessék és segíthessék a képviselet 
munkáját. Emellett szeretném, ha a jövő képviselői 
előtt egy tiszta kép lenne a HK működéséről 
mielőtt leadják jelentkezésüket. A legfőbb 
motivációm, hogy eljuttassam ezt a posztot egy 
olyan szintre, hogy hosszú távon, konzistensen 
biztosítani tudja a képviselet jövőjét.

Remélem bizalmat szavaztok nekem!

Somodi Barnabás
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Kovács Dóra
Belső működési felelős

Sziasztok!
Kovács Dóra vagyok, negyedéves logisztikai 

mérnök hallgató, 2022 május óta a KJK HK 
Közéleti felelőse, illetve 2023 szeptember óta 
Alelnöke is.

2021 szeptember óta vagyok a kari közélet része. 
Először a Hallgatói Irodában próbáltam ki magam, 
mint irodai asszisztens, majd novemberben 
csatlakoztam a Rendezvényszervező Bizottsághoz, 
ahol rengeteg tapasztalattal és barátokkal lettem 
gazdagabb. 2022 februárjától Tanácskozási Jogú 
Tagként segítettem a Képviselők munkáját. 

Az elmúlt egy év már egészen máshogy telt, 
mint az előző, hiszen másodjára tölthettem 
be a Közéleti felelős pozíciót, melyet ezúton is 
köszönök Nektek. Ez az év már nem a betanulásról 
szólt, tapasztalattal a hátam mögött vágtam bele a 
második ciklusomba. 

Az elmúlt egy évben több Körvezető is 
lecserélődött, de szerencsére mindenkivel jó 
viszonyt tudtam kialakítani, igyekeztem mindig a 
segítségükre lenni. A közösségi ösztöndíj osztása 
is egyre gördülékenyebbül ment, már fejből 
tudtam az összes hibalehetőséget. 

Ősszel másodjára került megrendezésre 
az Öntexpo, amely sokkal nagyobb sikernek 
örvendett, mint az első. Számomra hatalmas 
löketet adott, hogy jobban sikerült, mint a tavalyi, 
még annak ellenére is, hogy utolsó pillanatban 
jött egy nem várt akadály. Télen pedig először 
került megrendezésre a Közéleti Vetélkedő, 
melynek nem titkolt célja volt, hogy jobban 
belelássatok a HK működésébe, ezzel elősegítve a 

HK utánpótlás keresésének folyamatát.
Az ősz más szempontból is fordulópont volt, 

hiszen szeptemberben felkértek Alelnöknek, 
melyet örömmel fogadtam el. Legfőbb 
célom volt, hogy egységet teremtsek a HK-
ban. Minél jobban ismerjük egymást, illetve 
egymás gondolkodásmódját, annál jobban 
tudunk együttműködni. Ennek elősegítésére 
két csapatépítőt is szerveztem, melyekről 
nagyon pozitív visszajelzéseket kaptam, illetve 
a decemberi HK hétvége szekcióiból is bőven 
kivettem a részem. Mivel Alelnökként minden 
terület működésébe betekintést nyertem, sokat 
segítettem az oktatási területen is, köztük 
egy reformjavaslatokkal teli dokumentum 
elkészítésében, melyet reményeink szerint az új 
tanterv készítésekor figyelembe is vesznek majd. 
Az elmúlt félév legnagyobb projektje a Szervezeti 
és Működési Szabályzatunk felülvizsgálata volt, 
melyben az egész Képviselet kivette a részét. Nem 
egy hajnalig tartó stratégiai ülésünk volt arról, 
hogyan lehetne hatékonyabb a HK működése, 
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illetve az utánpótlásképzés. 
Egy HK elnöksége akkor működik hatékonyan, 

ha jól kijön egymással az Elnök és az Alelnök(ök). 
Nagyon fontos, hogy a HK-t érintő kérdésekben 
egyetértés legyen köztük. Alelnökségem első 
felét Schuck Dáviddal és Ispán Tamással volt 
szerencsém megtapasztalni, december óta pedig 
Szatzger Martinnal tevékenykedem együtt. 
Martinnal együtt kezdtük az egyetemet, a TJT-t és 
a HK-t is. Közel 2 év alatt mindketten láttuk, hogy 
mi tud jól és kevésbé jól működni egy HK-ban. A 
decemberi tisztújító után leültünk és átbeszéltük, 
hogy hogyan képzeljük el a HK működését, ahol 
szinte mindenben egyetértés volt köztünk. Úgy 
gondolom, hogy Martinnal nagyon jó csapatot 
alkotunk. Remélem folytathatom vele a közös 
munkát ezután is.

Bár nagyon élveztem az elmúlt két évet Közéleti 
felelősként és bármennyire is fáj a szívem miatta, 
már érzem, hogy váltanom kell és új kihívásokat 
kell keresnem. Úgy gondolom nem is találhatnék 
jobb kihívást annál, minthogy egy újonnan 
definiált pozíciót töltsek be, mint Belső működési 
felelős. Hogy mi lesz egy Belső működési 
felelős dolga? Első körben a Belső működési 
felelős feladata lesz vezetni a Hallgatói Irodát és 
fenntartani a rendet. Ezen felül ennél a posztnál 
a munkamegosztás volt a fő cél. Vannak olyan 
apróbb feladatok, melyek a HK belső működésére 
vonatkoznak, de nem olyan szintűek, hogy 
feltétlen az elnökségnek kelljen megcsinálnia. Így 
ez a pozíció leginkább az elnökség munkáját fogja 
segíteni. Ezen kívül remek lehetőség lesz arra, 
hogy projektekkel lehessen foglalkozni. Legyen 
ez Képviseletet vagy a hallgatókat érintő. Az 
elmúlt hónapban egy ilyen kisebb projektem volt, 
mégpedig a konyhákba kihelyezett fertőtlenítő és 
papírtörlő. 

A következő félévben legfőbb célom lesz 
kialakítani, hogy miről is szól a Belső működési 
felelős. Kihívás lesz megtalálni a válaszvonalat 

a Belső működési felelős és az Alelnök között. 
Természetesen ehhez nagy szükség van Rátok, 
hiszen elfogadott SzMSz nélkül sajnos teljesen 
kikerülök a HK-ból. Ezenfelül természetesen 
a Képviselet bizalmára is szükség lesz, hogy 
továbbra is betölthessem az alelnöki pozíciót. 
További terveim között szerepel, hogy az újonnan 
megalakult Képviseletben is jó csapatkohéziót 
tudjak kialakítani, miközben a lehető legtöbbet 
próbálok tenni értetek hallgatókért is. Jelenleg 
futó projektem is a kollégiummal kapcsolatos, 
melynek eredményeként további hasznos 
dolgokat szeretnénk biztosítani számotokra. Nem 
utolsó sorban utódomat szeretném segíteni, hogy 
minél hamarabb beletanuljon a Közéleti felelős 
pozícióba.

Még magam sem tudom, hogy pontosan 
meddig tudok Képviselő maradni, szeptemberben 
kezdem az MSc-t a szeretett Közlekkaron, amely 
nagyban befolyásolni fogja, hogy meddig tudok 
maradni. De egyet megígérhetek, amíg itt vagyok, 
minden tőlem telhetőt megteszek, hogy Nektek a 
legjobb legyen!

Remélem idén is bizalmat szavaztok nekem! 
Találkozunk a Fórumon!

Kovács Dóra


